


ESKİŞEHİR BİRİNCİ BASAMAK 
HEKİMLERİNİN ALZHEİMERE 
YAKLAŞIM VE FARKINDALIK 

DURUM ÇALIŞMASI



1.Cinsiyet?
2.Yaş?
3.Meslekte kaçıcı yılınız?
4.Hastalarınız arasında Alzheimer Hastalığı 
tanısı alan var mı?
5. Alzheimer olabileceğini düşündüğünüz 
hastalara nasıl yaklaşıyorsunuz?
6. Alzheimer Hastalığı konusundaki gelişmeleri, 
yaklaşımı değerlendirme olanağınız olsa öncelikli 
beklentileriniz neler olabilir?
7. Birinci Basamakta bu grup hastalara 
yaklaşımın yeterli olduğunu düşünüyor musunuz? 
Değilse neler yapılmalı?



1. Kadın 

2. 42 

3. 17

4. Evet

5. Yönlendiriyorum, farkındalığı artırmaya 
çalışıyorum ve Alzheimer’ın geciktirilmesi yönünde 
yapabileceklerimi yapmaya çalışıyorum.

6. Alzheimer hastalarının fazla olduğu bir 
bölgede çalışıyorum ve gelişmeleri takip etmek 
çok önemli benim için. Yeniliklerden haberdar 
olmayı ve bilgilendirilmeyi çok isterim.

7. Birinci basamakta yetersiz olduğunu 
düşünüyorum kendi açımızdan yapabileceğimiz bir 
şey var mı diye bu konuda sıkça kafa yoruyoruz.

1.Cinsiyet?
2.Yaş?
3.Meslekte kaçıcı yılınız?
4.Hastalarınız arasında Alzheimer Hastalığı tanısı alan var mı?
5.Alzheimer olabileceğini düşündüğünüz hastalara nasıl 
yaklaşıyorsunuz?
6.Alzheimer Hastalığı konusundaki gelişmeleri, yaklaşımı 
değerlendirme olanağınız olsa öncelikli beklentileriniz neler olabilir?
7.Birinci Basamakta bu grup hastalara yaklaşımın yeterli olduğunu 
düşünüyor musunuz? Değilse neler yapılmalı?



 1. Kadın

 2. 35

 3. 10.yılım

 4. Evet

 5. Kısa öykü alıp nöroloji uzmanına yönlendirme 
yapıyorum 

 6. Tedavi yöntemi ve hastaların tanı aldıktan 
sonraki takiplerinin artırılması 

 7.hasta takibi yeterli değil tedavi verildikten 
sonra hastaların üst basamak düzeyinde takibi 
yeterli olmadığını düşünüyorum.

1.Cinsiyet?
2.Yaş?
3.Meslekte kaçıcı yılınız?
4.Hastalarınız arasında Alzheimer Hastalığı tanısı alan var mı?
5.Alzheimer olabileceğini düşündüğünüz hastalara nasıl 
yaklaşıyorsunuz?
6.Alzheimer Hastalığı konusundaki gelişmeleri, yaklaşımı 
değerlendirme olanağınız olsa öncelikli beklentileriniz neler 
olabilir?
7.Birinci Basamakta bu grup hastalara yaklaşımın yeterli 
olduğunu düşünüyor musunuz? Değilse neler yapılmalı?



 1. Erkek        

 2. 41

 3. 17

 4. Evet var

 5. Nörolojiye sevk ediyorum

 6. Soruyu anlayamadım 

 7. Yetersiz, teorik ve pratik uygulamalı eğitim

1.Cinsiyet?
2.Yaş?
3.Meslekte kaçıcı yılınız?
4.Hastalarınız arasında Alzheimer Hastalığı tanısı alan var 
mı?
5.Alzheimer olabileceğini düşündüğünüz hastalara nasıl 
yaklaşıyorsunuz?
6.Alzheimer Hastalığı konusundaki gelişmeleri, yaklaşımı 
değerlendirme olanağınız olsa öncelikli beklentileriniz neler 
olabilir?
7.Birinci Basamakta bu grup hastalara yaklaşımın yeterli 
olduğunu düşünüyor musunuz? Değilse neler yapılmalı?



 1- Erkek

 2- 40 yaş 

 3- 13 yıl

 4- Var

 5- Anamnez sonrası ön tanı ile nöroloji sevk 
ediyorum. 

 6- Alzheimer hastalığı ile ilgili eğitim alımı 
sonrası periyodik kontrollerinin yapılması 
uygundur. 

 7- Yetersizdir 1. basamağın yeterli olmadığı 
durumlarda uzman görüşü alınmalı ve takibi için 
altyapının hazırlığının yapılması uygun diye 
düşünüyorum.

1.Cinsiyet?
2.Yaş?
3.Meslekte kaçıcı yılınız?
4.Hastalarınız arasında Alzheimer Hastalığı tanısı alan var mı?
5.Alzheimer olabileceğini düşündüğünüz hastalara nasıl 
yaklaşıyorsunuz?
6.Alzheimer Hastalığı konusundaki gelişmeleri, yaklaşımı 
değerlendirme olanağınız olsa öncelikli beklentileriniz neler olabilir?
7.Birinci Basamakta bu grup hastalara yaklaşımın yeterli olduğunu 
düşünüyor musunuz? Değilse neler yapılmalı?



 1- Kadın

 2- 35 

 3- 10.yılım 

 4- Evet 

 5- Kısa öykü alıp nöroloji uzmanına yönlendirme 
yapıyorum 6tedavi yöntemi ve hastaların tanı 
aldıktan sonraki takiplerinin artırılması 

 7- Hasta takibi yeterli değil tedavi verildikten 
sonra hastaların üst basamak düzeyinde takibi 
yeterli olmadığını düşünüyorum.

1.Cinsiyet?
2.Yaş?
3.Meslekte kaçıcı yılınız?
4.Hastalarınız arasında Alzheimer Hastalığı tanısı alan var mı?
5.Alzheimer olabileceğini düşündüğünüz hastalara nasıl 
yaklaşıyorsunuz?
6.Alzheimer Hastalığı konusundaki gelişmeleri, yaklaşımı 
değerlendirme olanağınız olsa öncelikli beklentileriniz neler 
olabilir?
7.Birinci Basamakta bu grup hastalara yaklaşımın yeterli 
olduğunu düşünüyor musunuz? Değilse neler yapılmalı?


